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 حیدری تورنمنت هندبال را
از دست داد

 قهرمانی پینگ پنگ باز ایرانی
در کاپ ستارگان چک

 دختران ایران
در ژیمناستیک بین المللی

 نوروید با عبادی پور
در پلی آف پلاس لیگا

قهرمانی ایران در فوتبال ۶×۶ آسیا

تمام مسابقات هفته بیست وسوم 
لیگ برتر برگزار می شوند

مراسم روز جهانی فوتبال زنان

ــوان هــنــدبــال ایــــران با  ــ ــده ج ــدی ــر حـــیـــدری، پ  صــاب
مصدومیت، تورنمنت چهارجانبه شیراز را از دست 
داد. او که در فینال لیگ برتر مصدوم شده، با شروع 
تورنمنت شیراز بازی هم تیمی هایش را از روی سکو 
تماشا می کند. خودش می گوید: »انگشت دستم در 
روز آخر لیگ هندبال در بازی فینال سپاهان در رفت و 
شکست؛ به همین دلیل متأسفانه تورنمنت چهارجانبه 

را از دست دادم.«
از  شیراز  هندبال  بین المللی  چهارجانبه  تورنمنت 
امــروز تا ۲۶ اسفندماه به میزبانی استان فارس و در 
سالن بین المللی صدرا شیراز با حضور تیم های ایران، 

بلاروس، روسیه و چین برگزار می شود.

سروش امیری نیا، لژیونر تنیس روی میز ایران قهرمان 
مســـابقات TT star cup چـــک شـــد. پینگ پنگ باز 
کشـــورمان که در تیم باشـــگاهی ایبـــول در لیگ برتر 
کشور لوگزامبورگ و تیم متز فرانسه فعالیت می کند، 
در تورنمنـــت بین المللی جمهوری چـــک که با حضور 
ورزشکارانی از کشورهای فرانسه، اوکراین، شیلی، چک، 
اسلوونی و صربستان در جریان بود، عنوان قهرمانی را 

به دست آورد.
امیری نیا در فینال این مســـابقات در مصاف با حریف 
فرانسوی خود به پیروزی رسید و قهرمان شد و جایزه 
نقدی را تصاحب کـــرد. لژیونر پینگ پنگ کشـــورمان 
هفته آینده در مســـابقات لیـــگ برتـــر لوگزامبورگ در 
مرحله پلی آف برای کسب مقام اول تا ششم به مصاف 

حریفان خود می رود.

با پیگیری  زیاد رئیس فدراسیون زیمناستیک، دختران 
ایران بـــرای اولیـــن بار پـــا بـــه مســـابقات بین المللی  
می گذارند. با تأییدیه فدراســـیون جهانی ژیمناستیک 
)FIG(، دختران ژیمناستیک ایران از این پس می توانند 
با پوشش اســـلامی در رقابت های بین المللی شرکت 

کنند.
با این شـــرایط تیم ملی دختران ترامپولیـــن ایران ۳۱ 
اردیبهشت ۱۴۰۴ در مسابقات روسیه حاضر می شوند. 
مســـابقه ای که در نوع خود یک دســـتاورد بزرگ برای 

ورزش بانوان ایران به حساب می آید.

تیم والیبال نوروید با درخشـــش کاپیتان ایرانی اش و 
شکست گورژوف به پلی آف لیگ برتر لهستان رسید.

تیم والیبال نوروید که میلاد عبادی پور دریافت کننده 
ایرانی را با بازوبند کاپیتانی در ترکیبش دارد، با پیروزی 
۳ - یک و امتیازات ۲5 -۱۴، ۲۲ - ۲5، ۲5 - ۱9 و ۲5 - ۲۲ 
مقابل گورژوف به عنوان تیم هشـــتم و آخرین تیم به 

پلی آف پلاس  لیگا صعود کرد.
پاتریک ایندرا ۲۰ و عبادی پـــور ۱7 امتیاز برای نوروید و 

روبرت تات ۱5 امتیاز برای گورژوف به دست آوردند.

تیم ملی مینی فوتبـــال ایران با پیـــروزی ۳ بر ۲ مقابل 
اندونزی بـــرای اولین بـــار روی ســـکوی قهرمانی جام 

ملت های ۶×۶ آسیا ایستاد.
شـــاگردان »کریم مقدم« پس از کســـب دو برد مقابل 
عراق و ژاپن و یک تســـاوی برابر عمان در دور گروهی 
به عنوان تیم دوم راهی نیمه نهایی شـــدند و با کسب 
برتری مقابل امارات میزبان به دیدار فینال رســـیدند 
تا در پایان بـــا غلبه بـــر اندونزی و کســـب قهرمانی به 
عنوان بهترین تیم آســـیا جواز حضور در جام جهانی 

مینی فوتبال ۲۰۲۶ را کسب کنند.

سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد، با توجه به اینکه 
تیم  ملی در فیفادی آتی دو بازی حساس برابر امارات 
و ازبکســـتان را پیش رو خواهد داشـــت و طبق برنامه 
سرمربی محترم تیم ملی درصدد بود از دو روز قبل از 
فیفادی اردوی آماده سازی را برپا کند، به منظور اینکه 
اختلالی در روند برگزاری مسابقات لیگ و برنامه ریزی 
باشگاه های فوتبال رخ ندهد با برگزاری کامل مسابقات 

هفته بیست وسوم لیگ برتر موافقت کرد.

مراســـم روز جهانی فوتبال زنان به مناســـبت هشتم 
مارس کـــه روز جهانی زن اســـت دیـــروز در مرکز ملی 
فوتبال برگزار شـــد. در این مراســـم هدایـــت ممبینی 
دبیرکل فدراسیون فوتبال و فریده شجاعی نایب رئیس 

فدراسیون نیز حضور داشتند.
ممبینی و شجاعی در سخنرانی خود در مورد وضعیت 
فوتبال زنان در ایران و حمایت فدراسیون از این حوزه 
صحبت کردنـــد. در این مراســـم از ملیـــکا محمدی، 
ملی پوش ایران که در ســـانحه رانندگی درگذشت نیز 
یاد شد. همچنین یکی از دختران فوتبالیست به انجام 

حرکات نمایشی پرداخت.

بازی های دور برگشـــت مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا سطح دو، امشب 
با برگزاری یک مسابقه آغاز می شود که طی 
آن التعاون از ســـاعت ۲۳:۳۰ در ورزشگاه 
ملک عبدالله شهر برَُیدَه عربستان میزبان 
تراکتور است. بازی رفت دو تیم در حالی در 
تبریز با تساوی بدون گل به پایان رسید که 

نماینده کشـــورمان برتر از حریف خود بود 
ولی نتوانست دروازه حریف سعودی خود 
را باز کند و حالا به این امید به عربســـتان 
ســـفر کرده تا با پیروزی در این مســـابقه به 
مرحله نیمه نهایی صعود کند. شـــاگردان 
دراگان اسکوچیچ در شـــرایطی آماده این 
مسابقه شدند که بازی هفته بیست و دوم 

تراکتور در لیگ برتر برابر فولاد لغو شـــد اما 
التعاون شنبه شب در لیگ برتر عربستان 
مقابل الضمک بازی کرد و سه بر صفر پیروز 
شد تا نشان دهد حریف دست و پا بسته ای 
نیســـت و برای همین پرشـــورها به خوبی 
می دانند که بـــرای برتری در این مســـابقه 
و راهیابـــی به جمـــع چهار تیم برتـــر، باید 

تمرکز بالایی داشته باشند. باید دید تراکتور 
امشب می تواند قدرت خود را به رخ بکشد 
یا شـــاگردان محمد العبدلی در خانه شان 
جشن پیروزی می گیرند. برنده این مسابقه 
در مرحلـــه بعد با برنده شـــارجه و شـــباب 
الاهلی بازی خواهد کرد که چهارشنبه بازی 

برگشت شان را انجام می دهند.

اخبار

در ثبت تعداد بیشترین خانم گلی در لیگ 
برتر رکورددار شدید.چه احساسی دارید؟ 

این عنوانی است که همیشه سخت بدست می آید. 
چرا که هر ساله سطح کیفی لیگ بالاتر می رود و خط 
دفاعی تیم ها قوی تر.اما هافبک هـــای تیم خاتون 
بســـیار خوب عمل می کننـــد و بهترین یـــار من در 
امرگلزنی هســـتند.از طرفی هم شـــمّ گلزنی خوبی 
دارم که به کمک هم تیمی هایم فرصت های خوبی 
بدست می آورم و آنها را تبدیل به گل می کنم.البته 
در این فصل ۴ هفته اول بدلیل مصدومیت نتوانستم 

ولی در هفته های بعدی جبران شد. به میدان بروم 

شما امسال هم تغییر پست داشتید؟ ولی 
باز به عنوان گلزن قهار عمل کردید. 

بله، برخلاف همیشه فقط در پست فوروارد بازی 
نکردم و باتوجه به موقعیت تیم بیشتر در هافبک 
وسط بازی کردم و سال قبل هم همین طور بود 
و بیشتر جابه جایی پســـت داشتم،  اما موقعیت 
گیرم می آمد سعی کردم به نحو احسن استفاده 

کنم و برای همین بیشتر گل می زنم.
ولی این را هم بدانید دوست دارم در درجه اول 
به تیمـــم کمک کنـــم و هم بازیکـــن تأثیرگذاری 

باشم. 

پریســـا غفاری/ هت تریک خانم گلی زهرا قنبری و یازدهمین قهرمانی خاتون بم باز هـــم او را در صدر اخبار 
ورزشی قرار داد.هر چند کاپیتان تیم ملی این روزها در غم از دست دادن پدرگرامی اش به سر می برد ولی هنوز 
در محافل فوتبال با ثبت پنجمین خانم گلی اش نام قنبری را در تاریخ این رشته برای همیشه ماندگار کرده 
است.این بازیکن امسال با 23 گل کفش طلا گرفت. ســـال قبل 19 گل و سال 1401، 39 گل و بیشترین گلی 
که در یک فصل زد در ســـال 9۷ بود که ۵1 گل را وارد دروازه حریفان کرده بود. سال 1398 هم با 41 گل زده در 

صدرگلزنان لیگ برتر ایستاده بود.

زهرا قنبری: رازم دعای پدر و مادر استزهرا قنبری: رازم دعای پدر و مادر است
 راز موفقیت تان در گلزنی چیست؟ نه تنها پرسپولیس، امیدوارم استقلال و تراکتور هم لیگ برتری زنان شوند

رازم دعای پـــدر و مـــادر است.ســـپس موقعیت و 
اتفاقاتی که در جریان بازی رخ می دهد که به راحتی 

از آن نمی گذرم.
 

البته در بحث تیم ملی شاید کمتر موفق به 
گلزنی شده اید؟ 

در تیم ملی من یک وظیفه سنگینی به نام کاپیتانی 
دارم که مسئولیتم را ســـخت تر می کند. با توجه به 
گلزنان خوبی که در تیم ملی هستند من در پست 
هافبک وســـط بازی می کنم و بیشـــتر مهاجمان را 
تغذیه می کنم. هر وقت هم فرصتی ایجاد شود اقدام 

به گلزنی می کنم.
 

حالا از یازدهمین قهرمانی خاتون بم صحبت 
کنید؟

امسال خاتون بم شـــرایط خیلی ســـختی داشت. 
یکسری از بازیکنان را از دســـت دادیم و شهبازی را 
هم به خاطر پارگی acl از دست دادیم ولی با وجود 
این تیم هماهنگ و همدلی داشـــتیم و همه سنگ 
تمام گذاشتند که خدا را شکر با هدایت خوب مرضیه 
جعفـــری قهرمانـــی را تکرار کردیم.همیشـــه حفظ 

قهرمانی سخت تر است. 

تیم پرسپولیس با قهرمانی در لیگ دسته اول 
به لیگ برتر راه پیدا کرد. با توجه به علاقه شما 

به سرخ پوشان فصل آینده را در خاتون بم 
می مانید یا به پرسپولیس می روید؟ 

الان که قرارداد دارم و در خدمت تیم خاتون هستم. 
ان شاءالله بعد از جام باشگاه های پیش رو برای فصل 
آینده تصمیم می گیرم. امیدوارم نه تنها پرسپولیس 
بلکه باقی تیم های بزرگ مثل استقلال و تراکتور و 
ســـایرین هم بیایند. به هر حال به این شکل لیگ 
زنان بیشتر پیشرفت می کند و هواداران بیشتری را 

هم جذب خواهد کرد. 

تعطیلات عید هم پیش روست، چه خواهید 
کرد؟

فکر نکنم وقتی برای گذراندن تعطیلات عید داشته 
باشـــیم.چون ما دوم فروردین باید در کره جنوبی 
به مصاف نماینده این کشور در مرحله یک چهارم 

نهایی لیگ قهرمانان آسیا برویم.
 

 برای آینده برنامه ای دارید؟
دوست دارم همراه تیم ملی در جام  ملت ها بهترین 
نتایج را کسب کنیم و در جام جهانی بازی کنم که 

یکی از آرزوهای من است.

حامد جیرودی/ مصاف تمام اماراتی شباب الاهلی 
والشارجه در دور رفت مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا سطح دو، در حالی با تساوی یک بر یک 
رسید که گل شـــباب الاهلی را ســـردارآزمون در دقیقه ۴۶ 
روی پاس سعید عزت اللهی وارد دروازه شارجه کرد. آزمون 
با این گل به آمار درخشـــان ۲۴ گل و هشت پاس گل در ۲۸ 
بازی برای شباب الاهلی رسید تا فصل بسیار خوبی را سپری 
کرده باشد. این در شرایطی است که او در بایرلورکوزن و رم، 
نتوانســـته بود مانند دوران بازی اش در روســـیه درخشش 
زیادی داشته باشد اما پس از اینکه فوتبال اروپا را رها کرد و 
به آسیا آمد، دوباره گلزنی هایش را آغاز کرده است. از طرفی 
مهدی طارمی هم در ســـری  A، روزهای ســـختی را ســـپری 
می کند و در 55۱ دقیقه بازی برای اینتر در لیگ ایتالیا، تنها 
یک گل و یک پاس گل داده و دیگر آمارهایش شش شوت در 

چهارچوب و پنج دریبل موفق بوده است.
جلال چراغپور کارشناس فوتبال درباره عملکرد لژیونرهای 
مطرح فوتبـــال کشـــورمان در اروپا به »ایـــران« گفت: »این 
موضوع، یک بحث فنی اســـت که باید آن را ریشه یابی کرد. 
پســـت ســـانتر فوروارد، یک پســـت اختصاصی است که هم 
کاراکتر فیزیکی دارد و هم کاراکتر تکنیکی و به DNA بازیکن 
مربوط می شود اما تنها داشتن این شرایط به گلزنی او ختم 

نمی شـــود و دو مورد در مقابـــل او قـــرار دارد. یکی تکنیک و 
کاراکتر دروازه بان هاست که سدی است برای زدن ضربه آخر 
و دیگری مدافعی است که بین مهاجم و دروازه بان قرار دارد. 
مثل ویرجیل فن دایک، خاویر ماســـکرانو، فرانکو باره سی 
یا جرارد پیکه که جزو بهترین مدافعـــان بوده اند و ضربات 

مهاجمان برای رسیدن به دروازه بان را قطع می کنند.«
او ادامه داد: »حالا ما ســـردار را داریم که بـــه فوتبال آلمان 
رفته و در آنجا به تکنولوژی دروازه بان و دفاع وسط با کیفیت 
برخورد کرده اســـت و ســـطح غنای تکنیکی اش مقابل آنها 
جواب نمی دهد اما وقتی بـــه امارات می رود بـــا مدافعان و 
دروازه بان هایی باکیفیت پایین تـــر از آلمان و ایتالیا برخورد 
می کند و غنای تکنیکی اش مقابل آنها جواب می دهد. این 
موضوع به طور مثال دربـــاره کریســـتیانورونالدو هم صدق 
می کنـــد. او وقتی پس از پایـــان دورانش در رئـــال مادرید و 
یوونتوس، به منچســـتریونایتد بازگشـــت، نیمکت نشـــین 
شـــد اما وقتی به عربســـتان آمد، دوبـــاره گلزنی هایش را در 
النصر آغاز کرد. آیا این به معنای آن اســـت که رونالدو احیا 
شده اســـت؟ خیر. به معنای این اســـت که مدافعان وسط 
و دروازه بان هایـــی که او مقابل شـــان بازی می کنـــد، تغییر 
کرده انـــد یا مثـــلاً در همین بـــازی اخیر اســـتقلال و النصر، 
شخصیت سید حسین حســـینی دروازه بان ما به مهاجمان 

حریف که می خواستند به او گل بزنند، چربش داشت و 
برای همین، حسینی توانست روز خوبی را سپری کند.«

چراغپور یـــادآور شـــد: »بنابراین باید توجه داشـــت که 
بازیکـــن در چه ســـطحی و چه لیگـــی بـــازی می کند. ما 

لژیونرهایی داشـــته ایم که زمانی در اروپا و آلمان بوده اند 
ولی وقتی آنها را نخواســـته اند، به لیگ های عربی آمده اند 

و بعد از آن به لیگ خودمان رفته اند و همچنان در تیم ملی 
هم بوده اند.«

این مربی فوتبال درباره شرایط طارمی در ایتالیا هم چنین 
نظر داد: »مسلم است که ســـطح دروازه بانی و مدافعان در 
لیگ برتـــر پرتغال که طارمی دربرابرشـــان بـــازی می کرد، با 
ســـطح دروازه بانی و دفاع در لیگ ایتالیا فـــرق می کند. ما 
په په را داشتیم که در ســـن بیش از ۴۰ سالگی در پورتو کنار 
طارمی بازی می کرد اما آیا همین په په با این سن می توانست 

در ایتالیا بازی کند؟ خیر.«
چراغپورهمچنین اشـــاره کـــرد: »این یک زنـــگ خطر برای 
فوتبال ماست که دو سانتر فوروارد ما چنین شرایطی دارند. 
یکی از آلمان و ایتالیا به امارات آمده و دیگری هم در ایتالیا 
چنین وضعیتی دارد. 9 ماه دیگر هم جام جهانی است و آنها 
9 ماه پیرتر می شوند و وقتی به جام جهانی ۲۰۲۶ می رسیم 

که با معضل سانترفوروارد مواجه هستیم.«

زنگ خطر پست سانترفوروارد در جام جهانی 2026
جلال چراغپور وضعیت آزمون و طارمی را آنالیز کرد

مهری رنجبر/ کاپیتـــان علی پاکدامـــن در جام 
جهانی شمشـــیربازی ســـابر در پـــادووای ایتالیا 
خیلی زود حذف شد. در جدول ۶۴ تایی و باخت 
مقابل گمشی مجار. باختی که باعث سقوط یک 
پلـــه ای او در جدیدترین رنکینگ جهانی شـــد. 
ســـقوط از پله ۱5 به ۱۶، سقوطی که خودش هم 
آن را زنگ خطر می داند. او برخلاف تیم ملی سابر 
که ایتالیا ماند تا دو هفته ای در کمپ بائو تمرین 
کند، به خاطر نبود مربی اش به تهران برگشت. 
هرچند او روزهای سختی را بدون حریف تمرینی 

باید سرکند.
به نظر او، تمرین با مربی فرانسوی بهتر از کمپ 
بائو اســـت: »شـــک نکنید اگر مربی ام همراهم 
بود، به کمپ بائـــو بـــرای اردو می رفتم. هرچند 
بهتر بود به جای اردوی کمپ بائو، با آنسته مربی 
فرانســـوی که تیمش هـــم قهرمان شـــد تمرین 
می کردیم. تیمی که شمشـــیربازانش مثل جان 
فیلیپ، سباســـتین پاتریک، ماکسیم پیانفتی و 
یک شمشیرباز جوان دیگر حریف تمرینی خیلی 

خوبی برای ما بودند.«
کاپیتان ســـابر که به خاطر نبود مربی اش قید 
اردوی کمپ بائو را زد، به گفته خودش در تهران 
بدون حریف تمرینی کار می کند: »من به خاطر 
اینکه مربی ام همراهم نبود، به تهران برگشتم 
تا زیر نظر او تمرین کنـــم، در حالی که اینجا نه 
اردویی هســـت و نه حریف تمرینی، ۲۰ روز بعد 
هم باید برای جام جهانی به مجارستان بروم.«

علی پاکدامن درباره ســـقوط در رنکینگ جدید 
می گوید: »دقیقاً سقوط من در رنکینگ جهانی 
برایم زنگ خطر اســـت. امیـــدوارم بتوانم از این 
خطر به بهترین نحو رد شوم و اتفاق خوبی برای 
شمشیربازی رقم بزنم. باید قوی تر از قبل برگردم 

تا بتوانم نتایج بهتری بگیرم.«
او اعتراف می کند که جـــام جهانی پادووا خوب 
نبوده: »پادووا برای من زیاد خوب نبود. با اینکه 
مسابقه ام با گمشی شمششیرباز مجار دارنده دو 
مدال المپیک و جهان بود و حریفی قوی است، 
اما من در بازی جلو بودم و نباید می باختم، اما 
خوب هم بازی نکردم و باختـــم و در جدول ۶۴ 

تایی حذف شدم.«
کاپیتان تیم ملی سابر البته نبود مربی اش را هم 
بی تأثیر نمی داند: »بدون شک، نبود مربی ام 

تأثیر خیلی زیادی روی کارم داشت.«
ملی پوش ســـابر دلیل حضور مجتبی عابدینی 
کاپیتان سابق تیم ملی، کنار پیست او را دعوت 
خودش می داند: »من خودم از مجتبی خواستم 
تا کنار پیستم باشـــد. به هر حال او کاپیتان من 
بوده و تجربه زیادی دارد و خواستم کنار پیستم 

باشد.«
پاکدامن درباره دو کارت زردی 
کـــه در جـــام جهانی پـــادووا 
گرفته می گوید: »متأسفانه 

کارت هـــای زرد مـــن زیاد 

شـــده، جام جهانی قبلی هم با یـــک کارت زرد 
باختم و اینجا هم دو تا گرفتم، آن هم به خاطر 
اینکه زود بازی را شـــروع کردم. اشتباه خیلی 
بدی بود. البته استرس و فشار زیادی روی من 
و توقـــع بالایی که از من هســـت، همه اینها به 
نداشتن ذهن آرام برمی گردد. ورزشکار اول باید 
ذهن آرام داشته باشد تا بتواند راحت مسابقه 
دهد. الان ســـاق پایم مصدومیت شدید دارد 
و بعد از بازی تیمی که همه اینها فشـــار زیادی 
روی من وارد می کنـــد، ضربه بزرگی هم به من 

می زند.«
من با کمک فیزیوتراپ ایرانی ام در رم به بازی های 
تیمی رسیدم: »محمد شجاعی فیزیوتراپ ایرانی 
مقیم رم بعـــد از بازی انفرادی معاینـــه ام کرد که 
همســـترینگ و فیله های کمرم گرفتـــه بود و به 
زور ناپروکسن، یخ و حرکات کششی مرا رساند. 
من در دو بازی تیمـــی مقابل اوکرایـــن و مصر با 
درد شدید دوقلوی ساق پایم بازی کردم. به رغم 
مصدومیت در بازی های تیمی بهتر از انفرادی کار 

کردم هرچند در مجموع 
راضی نبودم.«

 جواد نادری ســـرمربی تیم وزنه برداری مناطق نفت خیز 
جنوب دســـتیار بهداد ســـلیمی در تیم ملی شـــد. او که 
از مربیان موفـــق وزنه برداری خوزســـتان اســـت، تجربه 
مربیگری در تیم ملی جوانـــان را هم دارد و این فصل تیم 
مناطق نفت خیز جنوب را به ســـکوی قهرمانی لیگ برتر 
وزنه برداری ایران رساند. نادری بعد از سال ها خدمت در 
وزنه برداری این روزها بیشتر از هرچیزی حسرت امکانات 
نداشته وزنه برداری را می خورد: »هر وقت به ساخت وساز 
فدراســـیون کشـــتی و امکاناتش نـــگاه می کنـــم، غبطه 
می خورم. آن هم در حالی که بیشتر از ۱5 سال است هالتر 
یا میله استانداردی وارد ایران نشـــده و وزنه برداری از نظر 
سخت افزاری در مضیقه است. حتی ملی پوشان در اردوها 
محدودیت دارند. کمپ تیم ملی وزنه برداری برای ســـال 
5۳ است، هر چند سجاد انوشیروانی آن را بازسازی کرده 
اما حالا تیم زنان هم سالن تمرین ندارد. همه تجهیزات 
و سالن ها به حدی فرسوده و نامناسب هستند که همه از 
وزنه برداری فراری اند حتی خانواده ها تمایلی برای حضور 
بچه هایشان در وزنه برداری ندارند. البته فراموش نکنیم 

که وسایل هم گران شده است.« 
او قهرمانی تیمـــش در لیـــگ وزنه برداری را بـــه فال نیک 

می گیرد: »این قهرمانی خیلی اتفاق خوشایندی بود. البته 
لیگ برتر امســـال طوری برنامه ریزی شـــده بود که تیم ها 
خیلی به هم نزدیک بودند و تا حرکت آخر مشخص نبود 
چه تیمی قهرمان می شـــود. این زیباترین اتفاق در لیگ 

برتر وزنه برداری بود.«
سرمربی مناطق نفت خیز جنوب درباره قهرمانی تیمش در 
لیگ برتر می گوید: »تیم مناطق نفت خیز تیمی ریشه دار، 
قدیمی و از تیم های بزرگ آسیاست. به همین دلیل شاکله 
اصلی اش را از جوانان تشکیل دادیم و حتی تلاش کردیم 
جوانانی را جذب کنیم که در اردوی تیم ملی نیستند تا آنها 
هم دیده شوند و خدای نکرده اســـتعدادی حیف نشود. 

می توانم بگویم که مناطق نفت خیز تیم ملی دوم است.«
به گفته نادری، وزیر قول حمایت ویژه از وزنه برداری را داده: 
»لیگ وزنه برداری از معدود لیگ هایی بود که وزیر شخصاً 
آن را تماشـــا کرد. او در صحبت با ما قول حمایت ویژه از 
وزنه برداری برای المپیک را داد، چرا که حق قهرمانان لیگ 
و قهرمانان وزنه برداری خیلی بیشتر از این حرف هاست. هر 
وقت وزنه برداری درخشید، شور و هیجان خاصی به جامعه 
تزریق می شود. مثل آن موقع که علیرضا یوسفی رکورد زد و 

همه دیدیم چه حال خوبی به جامعه منتقل کرد.«

سالن های فرسوده همه را فراری داده
 جواد نادری مربی جدید تیم ملی وزنه برداری

پاکدامن: کاش با »آنسته« تمرین می کردیم
روزهای سخت کاپیتان تیم ملی سابر بدون حریف تمرینی

التعاون امشب میزبان تراکتور است

پرشورها در فکر نیمه نهاییپرشورها در فکر نیمه نهایی


